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הניוזלטר של פורום דבורה נועד לעדכן את חברות הפורום וידידי וידידות 

הפורום המתעניינים בקידום נשים במדיניות חוץ וביטחון לאומי 

ובפעילויות הקשורות בכך

הצטרפי לפורום

   

   

   

   

   
   
   
   

 נציגות פורום דבורה בעתירה של בג"ץ הלוחמות 
בבית המשפט העליון מחזקות את עמדת העותרות

עמדת פורום דבורה בנושא בג"ץ הלוחמות

בתום דיון נוסף בעתירה של בג״ץ הלוחמות ( ד', 24.7 ) , ניתן לקבוע כי עמדת

צה״ל/המדינה שהוגשה לפני הדיון והוצגה בדיון עצמו דוגלת בשיטת

״הפיילוטים/ההתנסויות׳ , כאילו העתירה לא מתנהלת כבר 4 שנים כאילו לא כולנו ראינו

את לוחמת החיילות והמפקדות ב- 7 באוקטובר והמשך ימי המלחמה בשטחי אויב. המרחק

בין הדיבורים על כך שהדיון הסתיים כולל של הרמטכ״ל ושר הבטחון לבין גרירת הרגליים

של צה״ל בשילוב נשים לוחמות עצום. 

אי אפשר שלא לחזק את עמדת העותרות. מדוע גברים לא עוברים התנסויות והכיצד חרדים

שעומדים להתגייס להיות לוחמים לא נדרשים לעבור התנסויות. צה״ל חייב לכבד את החוק,

חייב למצות את פוטנציאל ההון האנושי שעומד לרשותו ולא למנוע את פתיחת כל תפקידי

הלוחמה בפני נשים בטענות שווא. אנחנו מצפות שבית המשפט יכריע לטובת העתירה.

   

חברות הפורום הן הכוח האמיתי שלנו
מוזמנות ומוזמנים להכיר את חברת פורום דבורה עידית בר

מקום מגורים: מודיעין

איפה למדתי: בתיכון בויאר בירושלים. למדתי תואר ראשון ושני באוניברסיטה העברית - לימודי

המזרח התיכון, ערבית ואסלאם. התחלתי לכתוב גם דוקטורט, אך טרם סיימתי אותו.

מי נותנת לי השראה: נשים כמו ד"ר עינת וילף שהיא גם חכמה, גם רהוטה בעברית ובאנגלית

ומצליחה להעביר את המסרים החדים שלה בצורה בטוחה, ברורה ומשכנעת.

איזה טיפ הייתי נותנת למישהי שמתחילה בתחום: הטיפ החשוב ביותר הוא להתחיל לבנות קהל

של אוהדים שאוהבים את התכנים שלך ברשתות החברתיות. לכתוב תוכן מעניין ומסקרן, להגיב

לקוראים שטורחים לכתוב ובעיקר להקפיד על עקביות. 

ככל שמעגל העוקבים שלך גדל כך את נחשפת לעוד ועוד אנשים ויכולה להתחיל להעביר

הרצאות/סדנאות. חשוב - תני את כל כולך בהרצאה ותהיי הכי טובה שאפשר.

תחום העיסוק שלי: העולם הערבי – תרבות ומסורת, קריקטורות ערביות, היהודים והאסלאם,

המלחמות וארגוני הטרור, נשים בעולם הערבי והאסלאמי, ליווי חברות וארגונים שעושים עסקים עם

מדינות המפרץ.

באיזו פעילות אני משקיעה יותר מידיי זמן: אני כותבת ספר על קריקטורות ערביות. אני

משקיעה המון זמן בחיפוש אחר קריקטורות מעניינות, ובכל פעם צצות קריקטורות חדשות ומעניינות

יותר, וכך כתיבת הספר נמשכת עוד ועוד ומי יודע מתי היא תסתיים....
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להיות או לחדול? מאי וודאות להיערכות

האם קריסת ה- IT  העולמית בתחילת יולי הייתה טעות טכנית  או אירוע סייבר?
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 חברת פורום דבורה ליאה צור, מומחית בניהול סיכונים וסייבר, 
מנכ"לית  LT RISKMGMT  עונה על כך ועוד במאמר דעה מרתק

 

למאמר הדעה לחצי כאן

   

   

מתקדמות: יוצרות שינוי

לפני זמן קצר היו רק 6 גברים בוועדת תקציב הבטחון. עכשיו נוספו 6 נשים, שתיים מהן

חברות פורום דבורה - טליה לנקרי ואביטל דרילינגר. אין ספק ! שילוב נשים מקצועיות יוביל

לתוצאות מיטיבות

...Your content goes here

 מהפכת ה- AI בעולם הבטחוני

פורום דבורה ואיגוד תעשיות הבטחון במפגש החודש בנושא מהפכת ה -AI בעולם הבטחוני
במיקרוספוט הרצליה. רס"ן נטע בלום, ראש תחום במשרד הבטחון וחברת פורום דבורה

נושאת דברים בפני חברות פורום דבורה. 

תודה גדולה לחברת פורום דבורה אלה רוזנברג על היוזמה והארגון, היה מרתק ! 
 

   

להקשיב, להשמיע, להשפיע ולתרום

אסיפה כללית של חברות פורום דבורה התקיים החודש במוזיאון חנה סנש בקיבוץ
שדות - ים,

תודה רבה לחברות הפורום על השתתפותכן ותרומתכן. יחד נמשיך להשפיע !

https://www.pc.co.il/editorial/412881/
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